
Van: Hedendaags Vastgoed <info@hedendaagsvastgoed.nl> 
Verzonden: donderdag 17 september 2020 22:27 
Aan: de raadsleden van de gemeente Huzien 

Onderwerp: RE: Ontwikkeling Grenspad/botterstraat 

Beste Gemeenteraad, 

Met enige verbazing hebben wij naar de raadsvergadering gekeken. 

In het vooroverleg hebben we overleg gehad met de wethouder die zijn visie heeft gegeven. 
Aan het eind van het gesprek heeft hij het advies gegeven ook in overleg te gaan met de 
gemeenteraad, omdat de raad uiteindelijk moet besluiten.  
Dit advies hebben wij opgevolgd.  
Na de gemeenteraad hebben we zoals aangekondigd de omwonenden geïnformeerd. 
Over de uitkomsten van het overleg met de omwonenden hebben wij de gemeenteraad 
geïnformeerd. 
Wij hebben ook aan de gemeenteraad gemeld dat een bepaald deel van de omwonenden 
aandachtspunten heeft gegeven. 
Vanuit transparantie heeft de behandelend ambtenaar alle reacties van de omwonenden per mail 
ontvangen. 
Ook over ons voorstel hoe de belangrijkste bezwaren mogelijk op te lossen, hebben wij de 
omwonenden en de gemeenteraad recent geïnformeerd. 

Wat betreft de media het volgende. 
De Gooi en Eemlander heeft met mij contact opgenomen naar aanleiding van het agendapunt in de 
gemeenteraad en ik heb hem te woord gestaan. 
Het bleek dat de tekeningen en email (inclusief alle contactgegevens) op de site van de 
gemeenteraad zijn geplaatst. 
Vanuit ons is er dus geen enkel initiatief geweest en wij hebben geen enkele invloed gehad op het 
wel of niet plaatsen van een artikel. 

Graag verwijzen wij naar onderstaande e-mails ter ondersteuning van bovenstaande. 

Het is en blijft onze intentie om op die locatie een passende ontwikkeling te realiseren met 
voldoende draagvlak. 

Met vriendelijke groet, 
James Stuivenberg 

Van: Hedendaags Vastgoed <info@hedendaagsvastgoed.nl> 
Verzonden: woensdag 9 september 2020 22:27 
Aan:  de raadsleden van de gemeente Huizen 

Onderwerp: RE: Ontwikkeling Grenspad/botterstraat 
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Beste gemeenteraadsleden, 
 
In aanvulling op onderstaande willen wij u graag informeren dat naar aanleiding van de 
informatieavond in juli, er nog aanvullende aandachtspunten zijn gekomen van een aantal 
omwonenden.  
 
Met name de omwonenden die direct grenzen aan de achterzijde van de beoogde tuinen, hebben 
aandacht gevraagd voor punten die zijn te vangen onder de noemer privacy (bouwhoogte, ramen, 
inkijk, etc). Daar zouden wij middels extra aandacht aan de erfafscheidingen aan tegemoet willen 
komen. Bijgevoegd hebben wij tekeningen die hier een beeld van geven. Wij benadrukken graag dat 
de tekeningen nog steeds een volumestudie zijn en geen ontwerp. De vormgeving, waaronder ook de 
dakkapellen, zijn dus slechts bedoeld om een indruk te geven van de situatie. De hoogte van de 
erfafscheiding staat nu getekend op 5 meter, net iets lager dan de feitelijke begroeiing in de tuin van 
de Botterstraat 2 en net iets hoger dan de feitelijke begroeiing in de tuin van het Grenspad 20. Ook 
voor de erfafscheiding geldt dat de tekeningen dienen ter illustratie en dat er later een keus gemaakt 
zou moeten worden over de materialen en beplanting. Zoals op de tekeningen staat vermeld, geven 
deze het zicht/ beeld op ooghoogte vanaf de achtergevel. 
Voor een aantal andere aandachtspunten gelden er regels, zoals parkeren, verkeersveiligheid en 
opstelling van afvalcontainers. Vanzelfsprekend zijn wij gehouden om aan deze regels te voldoen en 
daar zal de gemeente bij het verstrekken van een eventuele vergunning ook op toezien. 
 

Met vriendelijke groet, 
James Stuivenberg 
 
 
 
Van: Hedendaags Vastgoed <info@hedendaagsvastgoed.nl>  
Verzonden: donderdag 16 juli 2020 21:24 
Aan: de raadsleden van de gemeente Huizen 
 
 
Onderwerp: RE: Ontwikkeling Grenspad/botterstraat 
 
Beste gemeenteraadsleden, 
 
Na het vooroverleg met de gemeente en de gemeenteraad, hebben we vorige week donderdag de 
omwonenden geïnformeerd. Een groot deel is aanwezig geweest en met de rest zal zo mogelijk  nog 
individueel contact volgen. 
 
Kortgezegd stond de meerderheid positief tegenover de plannen en het feit dat ze in dit vroege 
stadium reeds geïnformeerd werden. Vanzelfsprekend waren er ook aandachtspunten en dan met 
name van de buren die rechtstreeks aan de tuinen van de beoogde nieuwe woningen grenzen.  Aan 
deze aandachtspunten kan deels tegemoet gekomen worden door goed aandacht te besteden aan 
de erfafscheidingen. Daarnaast zouden ramen dicht op de erfgrens zoveel mogelijk vermeden 
kunnen worden, dan wel ondoorzichtig uitgevoerd kunnen worden. Dat de bouw gedurende een 
bepaalde periode tot overlast zal leiden is natuurlijk vervelend, maar ook onvermijdelijk. 
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Positief werd gereageerd op de relatief beperkte bouwhoogte van circa 9 meter, het aantal 
woningen, de substantiële afname van het aantal meters bebouwing, de beoogde uitstraling van de 
woningen met jaren 30 kenmerken, het feit dat vanaf de botterstraat geen autoverkeer meer 
mogelijk wordt en natuurlijk het verwijderen van al het asbest. 
 
De omwonenden zijn deze week nog gevraagd eventuele aandachtspunten die later opgekomen zijn 
aan ons te e-mailen. Hoewel het wellicht niet mogelijk zal zijn alle aandachtspunten te 
verwezenlijken, nemen wij deze wel graag mee in de verdere ontwikkeling van onze plannen. 
 
Ter informatie hebben wij de tekeningen bijgevoegd zoals deze aan de omwonenden zijn getoond.  
 
Als u vragen heeft, kunt u vanzelfsprekend altijd even contact met ons opnemen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Met vriendelijke groet, 
James Stuivenberg 
 
 
Van: Hedendaags Vastgoed <info@hedendaagsvastgoed.nl>  
Verzonden: donderdag 18 juni 2020 22:13 
Aan: de raadsleden van de gemeente Huizen 
 
 
Onderwerp: RE: Ontwikkeling Grenspad/botterstraat 
 
Beste gemeenteraadsleden, 
 
Naar aanleiding van onderstaande email hebben een aantal fracties positief gereageerd en lijkt het 
ons een leuk idee om op vrijdag 26 juni iedere fractie tussen 15uur en 17uur apart uit te nodigen op 
de bouwlocatie van de Plaveensehof te Huizen (zie foto). 
De woningen zijn praktisch af, er wordt nog wel gewerkt aan de weg, hierdoor is het nog wel wat 
zanderig. 
 
Graag horen wij uw eventuele interesse voor zover wij niet al een reactie van u hebben ontvangen. 
 

Met vriendelijke groet, 
James Stuivenberg 
 
 
Van: Hedendaags Vastgoed <info@hedendaagsvastgoed.nl>  
Verzonden: dinsdag 16 juni 2020 18:07 
Aan: de raadsleden van de gemeente Huizen 
 
 
Onderwerp: Ontwikkeling Grenspad/botterstraat 
 
Beste gemeenteraadsleden, 
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Wellicht dat u ons al kent van de ontwikkeling van de Plaveensehof, een kleinschalige ontwikkeling in 
het oude dorp met een aantal visserswoningen en een karakteristieke hooibergwoning. 
 
Op dit moment zijn wij bezig met een ontwikkeling van woningen tussen het Grenspad en de 
Botterstraat, wat nu nog een bedrijfsterrein is. Naast ambtelijk overleg, hebben wij hier afgelopen 
week ook met wethouder Boom over gesproken. Hij adviseerde ons de plannen ook met de 
verschillende fracties in de gemeenteraad te overleggen. Dat vinden wij een goed idee en daarom 
zouden wij zo mogelijk graag een dergelijk overleg plannen met de verschillende 
(vertegenwoordigers van de) fracties. 
 
Naar wij begrepen hebben, zijn er nog 2 fractievergaderingen op maandagavonden in juni (22 en 29) 
voordat het zomerreces begint. Vanzelfsprekend begrijpen wij dat het als gevolg van het coronavirus 
minder makkelijk is om langs te komen bij deze vergaderingen en staan daarom natuurlijk ook open 
voor een andere manier van overleg als dat beter haalbaar is. Wij horen graag van u wat de 
mogelijkheden zijn. 
 

Met vriendelijke groet, 
James Stuivenberg 
 
 
 
 
 


